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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Ministers van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties en van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over de 
filmrollen van de geheime dienst die mogelijk betrekking hebben op de affaire 
Sanders (ingezonden 7 juli 2017). 

Vraag 1
Waarom duurt het meer dan 16 jaar voordat de filmrollen, die in 2001 al zijn 
overgebracht naar het Nationaal Archief, worden gedigitaliseerd?1 

Vraag 2
Gaat de kwaliteit van de filmrollen achteruit naarmate de tijd vordert? Zo ja, 
vindt u het verantwoord dat de filmrollen al 16 jaar op de plank liggen? 

Vraag 3
Kunt u toezeggen dat de filmrollen zo snel mogelijk alsnog gedigitaliseerd 
worden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u erop toezien dat zoveel mogelijk van de inhoud openbaar gemaakt 
wordt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Zijn de filmrollen bekeken en op een andere manier gearchiveerd? Is er 
bijvoorbeeld een transcriptie van de inhoud van de filmrollen? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, kunt erop toezien dat dit gebeurt?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2016–2017, nr. 2205
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